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5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
 
 
Ing. Bobík: 
Potom sa chcem spýtať na druhú oblasť v súvislosti s oznámeným plánovaným výjazdovým 
rokovaním vlády sa chcem spýtať, aké podnety na akcie alebo sme teda požiadali Úrad vlády 
v súvislosti s týmto na ktoré potenciálne by sme mohli dostať nejakú dotáciu, lebo je dobrým 
zvykom, že pri výjazdových rokovaniach sa čosi rozdeľuje v rámci regiónu a samozrejme 
rozdeľuje sa len z toho,  o čo sa požiada. Takže, keď je možné aspoň rámcovo povedať, že 
o ktoré oblasti išlo. 
 
PhDr. Čižmár: 
V súvislosti s výjazdovým rokovaním odpoviem ja. To, čo sa pýtaš pán poslanec je riešené až 
následne potom, čo dostaneme konkrétnu informáciu jednak termínovo a organizačne, 
súvisiace s termínovým a organizačným zabezpečením a potom s možnosťami 
a podmienkami, ktoré vyplývajú z možnej finančnej alebo inej pomoci. Čiže, pokiaľ sa 
zaujímaš o to, či mesto požiadalo o niečo alebo už dalo nejaké požiadavky tak nie, lebo 
vychádzame z toho, čo príde, nejaký rámec až následne môžeme reagovať.   
 
Ing. Bobík: 
Čiže ešte sme nedostali rámec 
 
PhDr. Čižmár: 
Nie, ale viem, že sa to má riešiť v týždni, keď začne zasadať národná rada, to znamená 
v tomto týždni. Aspoň takú máme predbežnú informáciu.  
 
Ing. Bobík: 
Ani približne nevieme, že do ktorých oblasti chceme, či ste sa tak interne bavili alebo 
 
PhDr. Čižmár: 
Oblasti, keď sa pýtaš na konkrétne projekty, oblasti vieme, kde nás najviac tlačí topánka ale 
zase nerád by som o nich hovoril už teraz, pokiaľ nemáme konkrétne podmienky zo strany 
úradu vlády. Potom by bolo asi hlúpe zdôvodňovať prečo nie to, ale zase iné.  
 
Ing. Bobík: 
Tak samozrejme, že rozhodnutie o tom, je výhradne v ich kompetencii, len to, že či náhodou.  
Dobre, tak keď zatiaľ nemáme, tak mi to stačí.  
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.9.2015 
 
 
 


